
塑料电池盒—乐器塑料件—吉他塑料件—吉他9V电池盒

产品名称 塑料电池盒—乐器塑料件—吉他塑料件—吉他9
V电池盒

公司名称 余姚市科达乐器有限公司

价格 1.00/个

规格参数 品牌:HMV
型号:DCH
配件名称:9V电池盒

公司地址 中国 浙江 余姚市 河姆渡镇车厩村南区60号

联系电话 86 0574 62965781 18657406772

产品详情

品牌 HMV 型号 DCH
配件名称 9V电池盒 产品认证 其他

==============企业介绍==============

余姚市科达乐器有限公司座落于浙江省余姚市河姆渡镇，是一家专业生产电吉它拾音器的厂家。本公司
的技术人员和60%以上的员工在是在台资和韩资的吉它配件厂工作三年以上的熟练工。我们秉承了其优
秀的品质观念，取长补短采用最科学的生产工艺和检测手段。揉合各家所长为海内外吉它厂商提供最优
质的服务，并为琴行和吉它爱好者量身订做各种吉它配件。

我们坚持走品牌路线，hmv拾音器为我们自主品牌。我们重视知识产权，严格保密客户提供的相关技术
资料。我们诚邀各界朋友携手合作，共谋发展，让我们的世界充满和谐的音乐。

yuyaocity keda musical instrument co., ltd. is located in hemudu town, yuyao, zhejiang, is a professional manufacturer
of electric guitar pickups manufacturer. the company"s technical staff and 60% of employees in the taiwanese and
korean investment in the guitar parts factory for more than three years of skilled labor. the company uphold the
excellent quality of its ideas, learn from each other by the most scientific production technology and testing methods.
director combines various guitar manufacturers at home and abroad to provide the best service for the piano and
guitar enthusiasts a variety of tailor-made guitar accessories.

the company adhere to the brand line, hmv pickup for our own brands. we value the intellectual property, strictly
confidentiality technical information provided by our customers. we invite all the friends work together to seek
common development, so that our world is full of harmonious music.
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